

MARGARITA MEXICANA

ENTRADAS (STARTERS)

Guacamole Tradicional (V)

BD 6.800

Hass avocado, white onions, cilantro, chile, tomato and lime with corn chips.

مزيج من الأفوكادو، البصل الأبيض، الكزبرة، الفلفل الأخضر، الطماطم والليمون مع رقائق البطاطس.

Aguachile de Camaron (S)

BD 4.500

Shrimp with roasted poblano – tomatillo broth, red onions, cucumber, avocado, served with tortilla chips.

الروبيان مع البوبلانو المحمص، مرق الطماطم، البصل الأحمر، الخيار، الأفوكادو وتقدم مع رقائق التورتيا.

Sopa Azteca (D) (V)

BD 4.000

Tomato – guajillo chile broth, crispy corn tortilla, avocado, fresh cheese, crema fresca.

مزيج من الطماطم، مرق التشيلي الحار، تورتيا الذرة المقرمشة، الأفوكادو، الجبن الطازج والقشدة الطازجة.

Jalapeños Rellenos (D) (V)

BD 4.000

Stuffed jalapeños with cheddar cheese, served with tomatillo salsa, crema fresca.

الهالابينوس المحشو بالجبن الشيدر و يُقدّم مع صلصة الطماطم والقشدة الطازجة.

Queso Fundido (D) (P)

BD 5.700

Pork chorizo, melted cheese served with tomatillo salsa and flour tortilla.

مزيج سجق لحم الخنزير الحار، الجبن الذائب و يُقدّم مع صلصة الطماطم وخبز التورتيا.

Calamares Fritos (G) (S)

BD 4.500

Crispy calamari, chilepasilla flour, with jalapeño mayonnaise.

الحبار المقرمش، طحين الشيلية باسيلا مع مايونيز الجالابينوس الحار.

Quesadillas a la Plancha (D) (G)

BD 4.500

Choices of your quesadillas with flour tortilla, cheddar cheese and served with tomatillo salsa

اختيارك من الكاساديا مع خبز التورتيا، جبنة الشيدر و تقدم مع صلصة الطماطم.

Tinga de Pollo / shredded chicken

BD 4.500

الدجاج الممزق

Huitlacoche/ corn mushroom

BD 4.500

الفطر و الذرة

Camarones/ shrimp (S)

BD 4.500

الروبيان

“Prices are in Bahraini Dinar and exclusive of 10% service charge, 5% government levy & 5% VAT”

Discounts are not applicable on service charges & taxes

D – Dairy, G – Gluten, N – Nuts, P – Pork, S – Shellfish, V – Vegetarian

Please note that our dishes may contain one or more food allergens, if any doubt, please ask a member of our team

Carne / US beef striploin **BD 4.500**
لحم البقر الأمريكي

Cochinita pibil / boneless pork belly (P) **BD 4.500**
لحم الخنزير

EMPANADAS (D) (G)

Choices of your empanadas stuffed with cheddar cheese and served with chipotle mayo
اختياراتك من المخبوزات المحشوة بالجبن الشيدر و تُقدّم مع صلصة الشيبوتلي

Tinga de Pollo / shredded chicken **BD 3.200**
الدجاج الممزق

Camarones / shrimp **BD 3.500**
الروبيان

Carne / US beef striploin **BD 4.000**
لحم البقر الأمريكي

Chorizo / pork (P) **BD 3.800**
لحم الخنزير

TACOS

3 soft homemade corn tortillas with white onions, cilantro, and lime wedge.

ثلاثة قطع من خبز التورتيللا من الذرة مع البصل الأبيض, الكزبرة وشرائح الليمون.

Tacos de Carne Asada **BD 5.900**

Grilled US striploin with avocado – tomatillo salsa.

لحم مشوي أمريكي مع الأفوكادو و صلصة الطماطم.

Tacos de Pollo **BD 5.900**

Grilled marinate chicken breast with pasilla chile salsa.

صدر الدجاج المتبل المشوي مع صلصة باسيلا شيلي.

Tacos de Chorizo (P) **BD 5.900**

Pork chorizo with tomatillo salsa cruda.

لحم الخنزير الحار مع صلصة الطماطم.

“Prices are in Bahraini Dinar and exclusive of 10% service charge, 5% government levy & 5% VAT”

Discounts are not applicable on service charges & taxes

D – Dairy, G – Gluten, N – Nuts, P – Pork, S – Shellfish, V – Vegetarian

Please note that our dishes may contain one or more food allergens, if any doubt, please ask a member of our team

Tacos de Carnitas (P) BD 5.900

Slow braised boneless pork belly with avocado - tomatillo salsa.

لحم الخنزير المطهو على نار هادئة مع الأفوكادو و صلصة الطماطم.

Tacos de Cochinita Pibil (P) BD 5.900

Yucatan style boneless pork belly with tomatillo salsa cruda.

لحم الخنزير بطريقة اليوكاتان مع صلصة الطماطم.

Tacos de Camaron (D) (G) (S) BD 5.900

Shrimp with chipotle, cream with flour tortilla, pasilla chile salsa.

الروبيان مع الشيبوتلي وخبز التورتيللا المدهون بالكريمة مع الباسيلا.

Tacos de Huitlacoche (V) BD 5.900

Corn mushroom, with pasilla chile salsa.

الفطر و الذرة مع صلصة الباسيلا.

ENSALADAS (SALADS)

Ensalada Margarita (D) (G) BD 4.200

Romaine lettuce, black beans, sweet corn, fresh cheese, tomato, avocado and grilled chicken in a crispy flour tortilla shell, dressed with mustard - honey lime vinaigrette.

مزيج من الخس الروماني، الفاصولية السوداء، الجبنة الطازجة، الطماطم، الأفوكادو، الدجاج المشوي في خبز التورتيللا المقرمش، صلصة الخردل و خلطة تتبيل بالعسل و الليمون.

Ensalada con Quinoa (V) BD 4.200

Iceberg lettuce, quinoa, cherry tomatoes, cucumber, crispy julienne corn tortillas dressed with pepita dressing.

مزيج من خس الايسبورج، الكينوا، الطماطم الكرزية، الخيار، رقائق الذرة المقطعة إلى شرائح صغيرة و صلصة اليقطين.

“Prices are in Bahraini Dinar and exclusive of 10% service charge, 5% government levy & 5% VAT”

Discounts are not applicable on service charges & taxes

D – Dairy, G – Gluten, N – Nuts, P – Pork, S – Shellfish, V – Vegetarian

Please note that our dishes may contain one or more food allergens, if any doubt, please ask a member of our team

ENCHILADAS

Enchiladas de Pollo (D)

BD 6.000

Two corn tortillas filled with chicken tinga, coated with creamy tomatillo sauce, melted cheese and crema fresca.

اثنين من رقائق خبز التورتيللا، مليئة بالدجاج ومغطية بصلصة الطماطم، الجبن الذائب و القشدة الطازجة.

Enchiladas de Res (D)

BD 7.200

Two corn tortillas filled with US beef striploin coated with guajillo chile sauce, melted cheese and cilantro.

اثنين من رقائق خبز التورتيللا، مليئة بشرائح لحم البقر الأمريكي، ومغطية بصلصة الفلفل الحار، الجبن الذائب والكزبرة.

Enchiladas de Camaron (D) (G) (S)

BD 7.500

Two flour tortillas filled with shrimp, coated with creamy chipotle sauce

اثنين من رقائق خبز التورتيللا مليئة بالروبيان، ومغطية بصلصة الشيبوتلي.

Enchiladas Tricolores (D) (G) (S)

BD 8.500

Combination of chicken enchilada, shrimp enchilada and beef enchilada.

مزيج من إنتشيلادا الدجاج المكسيكي، الروبيان و لحم البقر.

PLATOS FUERTES (MAIN COURSE)

SEAFOOD

Pescado a la Veracruzana

BD 8.500

Pan roasted marinated baby hammour fillet, tomato broth, capers, slice olives, white onions, and julienne bell peppers.

فيليه الهامور المتبلّة والمشوية، مرق الطماطم، الكبر، الزيتون، البصل الأبيض والفلفل.

Camarones al Chipotle (D) (S)

BD 8.500

Shrimp in creamy tomato - chipotle sauce, sautéed onions, mushrooms, red bell pepper and roasted corn.

الروبيان المطهي في الطماطم بالكريمة، صلصة الشيبوتلي، البصل المقلي، الفطر، الفلفل الأحمر والذرة المشوية.

“Prices are in Bahraini Dinar and exclusive of 10% service charge, 5% government levy & 5% VAT”

Discounts are not applicable on service charges & taxes

D – Dairy, G – Gluten, N – Nuts, P – Pork, S – Shellfish, V – Vegetarian

Please note that our dishes may contain one or more food allergens, if any doubt, please ask a member of our team

MEAT

Pollo al Achiote

BD 9.000

Corn-fed chicken breast marinated in achiote, black bean puree, roasted corn pico de gallo.
صدر الدجاج المتبل بالآشيوت (التوابل المصنوعة من البذور الحمراء لشجرة الأنتون)، الفاصولياء السوداء المهروسة و الذرة المحمصّة.

Costillas de Res (D)

BD 7.500

Slow braised US Black Angus short ribs, chive-mash potatoes, pasilla chile sauce and mushrooms.
أضلاع لحم البقر الأنجوس الأمريكي المطهو ببطء، البطاطس المهروسة وصلصة الباسيلا والفطر.

Tampiqueña (D)

BD 10.500

US beef tenderloin with poblano rajas – mash potatoes, cheese enchilada, tomatillo sauce, and guacamole.
لحم البقر الأمريكي مع شرائح البوبلانو، البطاطس المهروسة، انتشيلادا بالجبن، صلصة الطماطم، والجوا كامولي .

Mole Poblano (N)

BD 9.000

Corn-fed chicken breast with mole sauce and cilantro rice.
مزيج من صدر الدجاج، مع الصلصة التقليدية المكسيكية و أرز الكزبرة.

TEX-MEX SPECIALITIES

Nachos con Queso (D) (V)

BD 6.500

Tortillas chips on bed of black bean puree, melted cheese, crema fresca, pico de gallo, pickled jalapeños and fresh guacamole.
رقائق التورتيللا، على طبقة من الفاصوليا السوداء المهروسة، الجبنة الذائبة، القشدة الطازجة، الهالابينو المخلل والجوا كامولي الطازج.

Nachos con Pollo (D)

BD 6.500

Tortilla chips on bed of black bean puree, melted cheese, chicken tinga, crema fresca, pico de gallo and pico jalapeño.
رقائق التورتيللا، على طبقة من الفاصوليا السوداء المهروسة، الجبنة الذائبة، الدجاج و القشدة الطازجة مع الفلفل الحار.

Nachos con carne (D)

BD 7.600

Tortilla chips on bed of black bean puree, melted cheese, US beef striploin, crema fresca, pico de gallo and pico jalapeño.
رقائق التورتيللا، على طبقة من الفاصوليا السوداء المهروسة، الجبنة الذائبة، لحم البقر الأمريكي، و القشدة الطازجة مع الفلفل الحار.

“Prices are in Bahraini Dinar and exclusive of 10% service charge, 5% government levy & 5% VAT”

Discounts are not applicable on service charges & taxes

D – Dairy, G – Gluten, N – Nuts, P – Pork, S – Shellfish, V – Vegetarian

Please note that our dishes may contain one or more food allergens, if any doubt, please ask a member of our team

California Burrito (D) (G)**BD 8.500**

Flour tortilla stuffed with US beef striploin, black beans, rice, crema fresca, cheddar cheese, lettuce, pico de gallo and served with pasilla chile salsa.

خبز التورتيتلا المحشوة باللحم البقر الأمريكي، الفاصولياء السوداء، الارز، القشدة الطازجة، جبنة الشيدر، الخس و تقدم مع صلصة الباسيلا.

Southwest Chimichanga (D) (G)**BD 6.500**

Crispy flour tortilla stuffed with chicken tinga, white rice, pico de gallo, crema fresca, cheddar cheese and served with chipotle cheese sauce and black bean puree.

خبز التورتيتلا، الدجاج، الأرز الابيض، القشدة الطازجة و جبنة الشيدر و تقدم مع صلصة جبنة الشيبوتلي و الفاصولياء السوداء المهروسة.

Fajitas (D) (G) (S) (V)

Achiote marinated and chargrilled meat, sautéed bell peppers and onions on a sizzling plate with flour tortillas, cheddar cheese, pico de gallo and sour cream.

لحم مشوي بالتوابل المصنوعة من البذور الحمراء لشجرة الأنتون، الفلفل و البصل المقلي مع خبز التورتيتلا، جبنة الشيدر و الفاصولياء السوداء المهروسة.

US Beef striploin

BD 10.500

شرائح لحم البقر

Chicken breast

BD 9.000

صدر الدجاج

Shrimp (S)

BD 12.000

الروبيان

Combo (chicken and beef)

BD 10.300

مزيج من الدجاج ولحم البقر

Supreme (chicken, beef and shrimp)

BD 10.500

مزيج من الدجاج, لحم البقر و الروبيان

Vegetarian (mushroom, zucchini, carrots and bell peppers)

BD 8.000

النباتي (الفطر، الكوسة، الجزر و فلفل)

SUPLEMENTOS (SIDE ORDERS)

Black beans

BD 1.800

الفاصولياء السوداء

Arroz a la Mexicana

BD 1.500

الأرز المكسيكي

Flour / Corn Tortilla

BD 2.000

الخبز / فطيرة الذرة

Chips & Salsa

BD 2.500

“Prices are in Bahraini Dinar and exclusive of 10% service charge, 5% government levy & 5% VAT”

Discounts are not applicable on service charges & taxes

D – Dairy, G – Gluten, N – Nuts, P – Pork, S – Shellfish, V – Vegetarian

Please note that our dishes may contain one or more food allergens, if any doubt, please ask a member of our team

الرقائق والصلصة

Papas fritas / French fries

BD 2.000

البطاطا المقلية / البطاطس

POSTRES (DESSERT)

Churros con Chocolate (D) (G)

BD 3.500

Crispy dough covered with cinnamon & sugar and served with hot chocolate

عجينة مقرمشة مغطية بالقرفة، السكر و تقدم مع الشوكولاتة الساخنة.

Tres Leches (D) (G)

BD 2.500

Traditional Mexican sponge cake soaked in three types of milk with touch of vanilla, covered with whipping cream.

كعكة إسفنجية مكسيكية تقليدية، الغارقة في ثلاثة أنواع من الحليب مع رشّة من الفانيليا ومغطّية بالكريمة المخفوقة.

Empanadas de Platano (D) (G) (N)

BD 2.800

Turn over stuffed with banana, walnuts, and cream, with cinnamon sugar, strawberry sauce and chocolate ice cream.

تقدّم الفطيرة المحشوة بالموز، عين الجمل، الكريمة مع سكر القرفة، صلصة الفراولة و آيس كريم الشوكولاتة.

Pastel de Elote (D) (G)

BD 3.000

Corn cake with Vanilla ice cream and strawberry.

كعكة الذرة مع آيس كريم الفانيليا والفراولة.

Helados (3 Scoops) (D)

BD 3.200

Choice of vanilla, strawberry and chocolate ice cream.

اختار ما بين آيس كريم الفانيليا، الفراولة و الشيكولاتة.

“Prices are in Bahraini Dinar and exclusive of 10% service charge, 5% government levy & 5% VAT”

Discounts are not applicable on service charges & taxes

D – Dairy, G – Gluten, N – Nuts, P – Pork, S – Shellfish, V – Vegetarian

Please note that our dishes may contain one or more food allergens, if any doubt, please ask a member of our team